
Sofielund 07.11.22 

Referat af bestyrelsesmøde 07.11.22 i afd. 22. 

 

Til stede var den samlede bestyrelse, samt vore 2 suppleanter. 

 

 1. og 2. Evaluering af ventelistemøde. 

 Drøftelse af afviklingen, -ingen bemærkninger-. 

 Vi vedtog midlertidig ikke at afholdelse af disse møder fremover , idet 

Verner fremviser den aktuelle bolig for kommende lejere ved 

tilbudsgivning. 

Når boligsøgende anmoder om opskrivning på venteliste, skal de have 

tilstillet materialet ”Orientering til ny boligsøgende til Sofielund ”. 

 3. For og baghaver ved fraflytning. 

Her vedtog vi at pkt. 19 i husordenskataloget skal håndhæves mere 

kategorisk, derved kan diskussioner omkring hvordan man 

afleverer/modtager sin bolig undgås. 

Vedr. aktuel snak omkring nr. 18/20 vedtog vi, at det hul der er i hækken 

ud til børnehaven lukkes for afdelingens regning, evt. med planter af en 

vis højde, det drejer sig jo ikke om mange stk.  

Birger kontakter Annelise Hvid angående dette, idet det er hendes have 

der har problemet. 

4. Eventuelt. 

Under dette punkt drøftedes bl.a.: 

1.  Vedr. indkørsel:   

Fjernelse af den store sten der ligger nærmest indkørsel, for at lette ind-

/udkørsel.  

Eventuelt påføre opmærkning ved indkørsel/udkørsel, så farlige 

situationer undgås (er påtalt tidligere). Må nok vente til lunere vejr! 



Rensning af carporttag for algebelægning. 

 

2. Perlesten: 

 Nogle beboere påtaler manglende sten belægning i deres indkørsel. 

 Kan løses ved afsættelse af 2 big baller perlesten. 1 ved huset og en ved 

 44/46. så kan man selv påføre sin grund det manglende lag. 

 3. Bestyrelsesmøde: 

 Næste bestyrelsesmøde 05.01.2023. kl. 10,00. 

 

 Indflytninger i afdelingen:  

 Nr. 74     d. 1/11 

 Nr. 18     d. 1/11 

 Nr. 12     d. 1/1 

 Nr. 14     d. 1/1 

 

 Venlig hilsen 

 Birger Gotfredsen 

 referent 


